
POSUDEK VEDOUCÍHO DIPLOMOVÉ PRÁCE

Jméno diplomanta:  Markéta Hříchová

Název práce: Finanční podpora sportu ze strany města Louny

Cíl práce: Přinést ucelený přehled o financování a organizaci sportu v Lounech, přičemž větší důraz 
je kladen právě na financování městem Louny.

Celková náročnost práce:

Podprůměrné   Průměrné Nadprůměrné

Kritéria hodnocení práce – stupně hodnocení:

Výborně - velmi dobře    -     dobře -   nevyhovující

Stupeň splnění cíle práce výborně

Samostatnost při zpracování tématu výborně

Logická stavba práce výborně

Práce s literaturou – citace, vlastní komentář výborně

Adekvátnost použitých metod výborně

Hloubka tematické analýzy, vlastní přínos 
diplomanta

výborně

Úprava práce: text, grafy, tabulky výborně

Stylistická úroveň, jazyk velmi dobře

Praktická využitelnost zpracování:

Podprůměrná průměrná nadprůměrná

Hodnocení

Diplomová práce je zpracována na celkem 91 straně bez příloh, přičemž autorka využívá 75 zdrojů, z 

toho 5 zahraničních. Práce je zpracována velmi kvalitně jak z hlediska formálních požadavků, tak z 

hlediska metodologického i analytického. 

Přesto k ní mám připomínky, nikoliv zásadní. Diplomovou práci je doporučeno psát v první osobě 

plurálu (my) - tzv. plurál autorský. V odborném textu je možná též tzv. „ich forma“ (já), tj. používání 

první osoby singuláru. Pozor je třeba dát na dodržení jednotné osoby napříč celým textem. V 

diplomové práci musí být dodržena zvolená forma od začátku do konce a nelze ji měnit, což autorka 

práce činí.

Diplomová práce je odbornou prací. Je proto nutné ji psát odborným jazykem. Jak při popisu 

jednotlivých fází práce, tak při analýze a interpretaci dat musí student prokázat schopnost využívat 

odborného jazyka na úrovni, která se očekává od studenta magisterského studia. Některé autorčiny 

formulace tyto pravidla nectí. 



Otázky k obhajobě:

1. Jak vedení města reagovalo (hodlá reagovat) na výzvu „Ohře“, která je jakýmsi prohlášením 
lounských sportovních klubů a organizací v souvislosti s jejich financováním ze strany města?

2. Odhaduje se, že město Louny změnou loterijního zákona bude mít na podporu nekomerčních 
aktivit k dispozici o 15 milionu korun více, než v předcházejících letech. Plánuje město při 
rozdělení těchto peněz využít stejné metodiky jako doposud, nebo bude ctít zažité pravidlo, že 
z hazardu by měla jít minimálně „polovina peněz do sportu“?

Práce je doporučena k obhajobě.

Navržený klasifikační stupeň: výborně

V Praze dne 6. května 2012
                                                                       …..........................................................
                                         Mgr. Jan Šíma




